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        PROTOKÓŁ  Nr I/14 
z sesji Rady Miejskiej w Iłowej 

z dnia  1 grudnia  2014 r. 
 

odbytej w Gminnym Centrum Kultury  i Sportu w Iłowej, przy  ul. Żagańskiej 15 
 
Przed rozpoczęciem I sesji Rady Miejskiej VII kadencji Pani Władysława Balik, Przewodnicząca 
Miejskiej Komisji Wyborczej w Iłowej  wręczyła zaświadczenia o wyborze Radnym. 
 
Do czasu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej sesję prowadził Pan Franciszek Przynoga, 
radny najstarszy wiekiem obecny na sesji. 
 
Po wręczeniu zaświadczeń Pan Franciszek Przynoga stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 
radnych: 
   
1) Burnat Krystyna 
2) Gajda Wiesława 
3) Jakubowicz Mieczysław 
4) Jung Alina 
5) Krawczyk Ilona 
6) Lesiak Edward 
7) Leszcz Waldemar 
8) Mutwil Artur 
9) Przynoga Franciszek 
10) Siudy Krystian 
11) Słomiński Tomasz 
12) Sygnowski Zygmunt 
13) Szymczak Piotr 
14) Wdowiak Mirosław 
15) Żołnowska Maria 
 

oraz 
1) Adam Gliniak – Burmistrz Iłowej  
2) Władysława Balik – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej 
3) Roman Andzel – Sekretarz Gminy 
4) Agata Matusiak-Wojnicz – Radca Prawnu UM Iłowa 
5) Małgorzata Kondraciuk – Kierownik Referatu Organizacyjnego UM 
6) Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 
7) Franciszek Paczkowski  – Sołtys wsi Czerna 
8) Agata Parfianowicz – Sołtys wsi Wilkowisko 
9) Teresa Kwiatkowska – Sołtys wsi Borowe 
10) Zdzisław Chodorski – Sołtys wsi Konin Żagański 
11) Władysław Kozłowski – Sołtys wsi Czyżówek 
12) Ziaja Leokadia – Sołtys wsi Jankowa Żagańska 
13) Jolanta Dąbrowska – Dyrektor Gimnazjum w Iłowej 
14) Elżbieta Kinal – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Iłowej 
15) Maria Żarska – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Iłowej 
16) Anna Borodij – Kierownik Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w 

Iłowej 
17) Urszula Pluta – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szczepanowie 
18) Iwona Kaniewska – Dyrektor Przedszkola Miejskiego w Iłowej 
19) Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej w Iłowej 
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Po stwierdzeniu quorum, przy którym może obradować i podejmować uchwały Rada Miejska, Pan 
Franciszek Przynoga serdecznie powitał radnych oraz osoby zaproszone na sesję.  Następnie 
przystąpiono do złożenia ślubowania przez nowo wybranych radnych. Pan Franciszek Przynoga 
odczytał rotę ślubowania:  
 

  „Wierny Konstytucji, i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuje uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców.”   
 
po czym kolejno wywołany(a) radny(a) wypowiedział(a) słowo „ślubuję”. Ślubowanie mogło być 
złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg.” 
Po stwierdzeniu, że wszyscy obecni na sesji radni złożyli ślubowanie, przystąpiono do ustalenia 
porządku obrad sesji.  
 
W porządku obrad proponuję:   

1. Otwarcie sesji, co uczyniłem 
2. Ślubowanie radnych, również 
3. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 
4. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie  I  sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 

 
Pan Mirosław Wdowiak zgłosił wniosek o włączenie do porządku obrad czterech uchwał, trzy 
dotyczyłyby powołania i ustalenia składów osobowych komisji stałych Rady Miejskiej oraz wyboru 
przewodniczących tych komisji, a czwarta dotyczyłaby wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej dokonującego czynności delegowania Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Głosowanie wniosku: 
w głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Głosowanie porządku obrad po zmianach: 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
  
Przystąpiono  do wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Zgłoszone kandydatury: 
 

1. Pan Mirosław Wdowiak 
2. Pan Franciszek Przynoga 

 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Zostały przedstawione zasady głosowania. 
 
Następnie przystąpiono do powołania komisji skrutacyjnej dla wyboru Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Iłowej. 
  
Do składu komisji skrutacyjnej zostały zgłoszone następujące osoby spośród radnych: 
  

1. Pan Tomasz Słomiński  
2. Pan Mieczysław Jakubowicz 
3. Pan Piotr Szymczak 

  
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
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Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie zaproponowany skład osobowy komisji 
skrutacyjnej.  
 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
za głosowało – 14 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 (T. Słomiński) 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego, komisja skrutacyjna została wybrana  
jednogłośnie. 
Powołana komisja skrutacyjna przystąpiła do pracy, zostały rozdane karty do głosowania. 
Zgodnie z wymogiem ustawowym przeprowadzono głosowanie tajne. 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Radni głosowali na kartach, które rozdała komisja skrutacyjna. 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół  wyników 
głosowania. 
  

1. Pan Mirosław Wdowiak otrzymał 11 głosów „za” 
2. Pan Franciszek Przynoga otrzymał 4 głosy „za” 

 

 Przewodniczącym Rady Miejskiej w Iłowej został wybrany 
Pan Mirosław Wdowiak     

 
Przewodniczący posiedzenia po przeprowadzeniu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 
ogłosił przerwę w obradach. 
 
Po przerwie Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady i oddał 
głos Panu Franciszkowi Przynodze, który poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Głosowanie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Iłowej: 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
za głosowało – 15 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady Miejskiej –  chciałbym przede wszystkim bardzo 
serdecznie podziękować Państwu za okazane zaufanie, będę starał się wypełniać swoją funkcję 
sumiennie, zgodnie z treścią ślubowania, które wszyscy złożyliśmy parę chwil temu. Chciałbym też 
bardzo serdecznie przywitać na dzisiejszej sesji Pana Burmistrza Adama Gliniaka i również 
serdecznie witam Pana Pawła Lichtańskiego, który jak Państwo wiecie w tej kadencji będzie pełnił 
funkcję Burmistrza Iłowej. Panu Adamowi serdecznie chciałbym podziękować  za współpracę i 
życzyć powodzenia, wszelkiej pomyślności i owocnej pracy w Starostwie. A Panu Pawłowi życzę 
owocnej współpracy z nami, czyli z Radą, wszystkiego dobrego. 
  
Następnie przystąpimy do wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Zgodnie ze Statutem 
Gminy Iłowa wybieramy dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Głosowanie 
przeprowadza się osobno na każdego wiceprzewodniczącego. 
Proszę o zgłaszanie kandydatur. 
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Zgłoszone kandydatury dla pierwszego głosowania: 
 

1. Pan Artur Mutwil 
2. Pan Tomasz Słomiński 
3. Pani Maria Żołnowska 

 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Zostały przedstawione zasady głosowania. 
 
Następnie przystąpiono do powołania komisji skrutacyjnej dla wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Iłowej. 
  
Do składu komisji skrutacyjnej zostały zgłoszone następujące osoby spośród radnych: 
  

1. Pani Alina Jung 
2. Pan Mieczysław Jakubowicz 
3. Pan Piotr Szymczak 

  
Zgłoszone osoby wyraziły zgodę na pracę w komisji skrutacyjnej. 
Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie zaproponowany skład osobowy komisji 
skrutacyjnej.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego, komisja skrutacyjna została wybrana  
jednogłośnie. 
Powołana komisja skrutacyjna przystąpiła do pracy, zostały rozdane karty do głosowania. 
Zgodnie z wymogiem ustawowym przeprowadzono głosowanie tajne. 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Radni głosowali na kartach, które rozdała komisja skrutacyjna. 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół  wyników 
głosowania. 
  

1. Pan Artur Mutwil otrzymał 9 głosów „za” 
2. Pan Tomasz Słomiński otrzymał 4 głosy „za” 
3. Pani Maria Żołnowska otrzymała 2 głosy „za” 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania  
 

Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Iłowej został wybrany 
Pan Artur Mutwil 

 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur do drugiego głosowania na 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Zgłoszone kandydatury: 
 

1. Pani Maria Żołnowska 
 

Zgłoszona kandydatka wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Rada jednogłośnie wyraziła zgodę, aby ta sama komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowanie. 
Zgodnie z wymogiem ustawowym  przeprowadzono głosowanie tajne. 
Zostały przedstawione zasady głosowania. 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Radni głosowali na kartach, które rozdała  komisja skrutacyjna. 
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Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał protokół wyników 
głosowania. 

1. Pani Maria Żołnowska otrzymała 13 głosów na „tak” 
2. Pani Maria Żołnowska otrzymała   2 głosy na „nie” 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania 
 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Iłowej została wybrana 
Pani Maria Żołnowska 

 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Iłowej. 
Głosowanie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Iłowej: 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
za głosowało – 15 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
Po przeprowadzeniu wyborów Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Iłowej, pan 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 
Po przerwie obrady zostały wznowione i przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad tj. 
przyjęcia uchwał w sprawie: 
 

1) powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej oraz wybór jej 
przewodniczącego 

Przed przystąpieniem do zgłaszania kandydatur do komisji, Pan Przewodniczący Rady Miejskiej 
podał, że zgodnie ze statutem gminy w Radzie funkcjonują trzy komisje: Rewizyjna, Budżetu i do 
Spraw Publicznych. Komisja Rady, z wyjątkiem Komisji Rewizyjnej nie może liczyć więcej niż 5 
osób. W skład Komisji Rewizyjnej nie mogą wchodzić Przewodniczący i Wiceprzewodniczący 
Rady. Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady mogą być natomiast członkami pozostałych 
komisji. 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował liczbę radnych w poszczególnych komisjach: 
 
 Komisja Rewizyjna                         – 4 radnych 
 Komisja Budżetu                            – 5 radnych 
 Komisja do Spraw Publicznych      – 5 radnych 
 
Zaproponowaną liczbę radnych w poszczególnych komisjach w głosowaniu jawnym Rada przyjęła 
jednogłośnie. 
Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w przypadku liczby kandydatur zgodniej ze składem 
liczbowym danej komisji głosowanie jest jawne przez podniesienie ręki, a więc w przypadku 
Komisji Rewizyjnej jeżeli będą cztery kandydatury poprzez podniesienie ręki głosujemy, natomiast 
przy większej liczbie kandydatur niż skład liczbowy komisji głosowanie jest również jawne, ale na 
imiennych kartach do głosowania.  
Zgłoszone kandydatury do Komisji Rewizyjnej: 
 

1. Pani Ilona Krawczyk – wyraziła zgodę na kandydowanie 
2. Pan Edward Lesiak – wyraził zgodę na kandydowanie 
3. Pan Franciszek Przynoga – wyraził zgodę na kandydowanie 
4. Pan Piotr Szymczak – wyraził zgodę na kandydowanie 
5. Pani Wiesława Gajda – nie wyraziła zgody na kandydowanie 
6. Pani Alina Jung – nie wyraziła zgody na kandydowanie 
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Ponieważ  zgłoszone cztery osoby wyraziły zgodę na kandydowanie,  Pan Przewodniczący zapytał 
kto jest za przyjęciem tego składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Zgłoszone kandydatury to: 
 

1. Pani Ilona Krawczyk  
2. Pan Edward Lesiak  
3. Pan Franciszek Przynoga  
4. Pan Piotr Szymczak  

 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
za przyjęciem kandydatur głosowało – 15 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu jawnym Rada przyjęła  jednogłośnie  
zaproponowany skład osobowy Komisji Rewizyjnej. 
 
Następnie przystąpiono do wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
Zgłoszone kandydatury: 
 

1. Pani Ilona Krawczyk 
 
Zgłoszona kandydatka  wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem kandydatury Pani Ilony Krawczyk na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego przez 
podniesienie ręki Rada jednogłośnie wybrała zaproponowaną kandydaturę. 
 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej została wybrana 
Pani Ilona Krawczyk 

 

Komisja Rewizyjna została wybrana w składzie: 
1. Pani Ilona Krawczyk       – przewodniczący 
2. Pan Edward Lesiak           
3. Pan Franciszek Przynoga  
4. Pan Piotr Szymczak          

 
Głosowanie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
oraz wybór jej przewodniczącego 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

2) powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu oraz wybór jej                    
przewodniczącego 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Budżetu. 
Zgłoszono następujące kandydatury do Komisji Budżetu: 
 

1. Pani Alina Jung – wyraziła zgodę na kandydowanie 
2. Pan Krystian Siudy – wyraził zgodę na kandydowanie 
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3. Pan Waldemar Leszcz – wyraził zgodę na kandydowanie 
4. Pani Krystyna Burnat  – wyraziła zgodę na kandydowanie 
5. Pani Wiesława Gajda – nie wyraziła zgody na kandydowanie 
6. Pan Tomasz Słomiński – wyraził zgodę na kandydowanie 

 
Ponieważ mamy zgłoszonych pięć kandydatur, które wyraziły zgodę na kandydowanie,  liczba 
miejsc w komisji również wynosi pięć, a więc przeprowadzimy głosowanie jawne przez 
podniesienie ręki. Proszę kto z Państwa jest za zgłoszonymi kandydaturami do pracy w Komisji 
Budżetu. Przypomnę kandydatów: 
 

1. Pani Alina Jung  
2. Pan Krystian Siudy  
3. Pan Waldemar Leszcz  
4. Pani Krystyna Burnat  
5. Pan Tomasz Słomiński 

 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
za przyjęciem kandydatur głosowało – 15 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu jawnym Rada przyjęła  jednogłośnie  
zaproponowany skład osobowy Komisji Budżetu. 
 
Następnie przystąpiono do wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu. 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji Budżetu. 
Zgłoszone kandydatury: 
 

1. Pan Waldemar Leszcz – wyraził zgodę na kandydowanie 
 
Ponieważ została zgłoszona jedna kandydatura, głosowanie odbyło się jawne przez podniesienie 
ręki. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
za przyjęciem kandydatury głosowało – 15 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 

Przewodniczącym Komisji Budżetu został wybrany 
Pan Waldemar Leszcz 

 

Komisja Budżetu została wybrana w składzie: 
 

1. Pan Waldemar Leszcz   – przewodniczący 
2. Pani  Alina Jung              
3. Pan Krystian Siudy         
4. Pani Krystyna Burnat      
5. Pan Tomasz Słomiński    
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Głosowanie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu oraz 
wybór jej przewodniczącego 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

3) powołania i ustalenia składu osobowego Komisji do Spraw Publicznych oraz wybór jej 
przewodniczącego 

 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji ds Publicznych 
 
Zgłoszone kandydatury do Komisji do Spraw Publicznych: 

1. Pani Wiesława Gajda  – wyraziła zgodę na kandydowanie 
2. Pan  Artur Mutwil– wyraził zgodę na kandydowanie 
3. Pan Mieczysław Jakubowicz  – wyraził zgodę na kandydowanie 
4. Pani Maria Żołnowska – wyraziła zgodę na kandydowanie 
5. Pan  Zygmunt Sygnowski – wyraził zgodę na kandydowanie 

 
Ponieważ mamy pięć kandydatur, liczba miejsc w komisji również wynosi pięć, a więc 
przeprowadzimy głosowanie jawne przez podniesienie ręki. Proszę kto z Państwa jest za 
zgłoszonymi kandydaturami do pracy w Komisji Budżetu. Przypomnę kandydatów: 
 

1. Pani Wiesława Gajda   
2. Pan  Artur Mutwil 
3. Pan Mieczysław Jakubowicz   
4. Pani Maria Żołnowska  

        5.   Pan  Zygmunt Sygnowski 
 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
za przyjęciem kandydatur głosowało – 15 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 
Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu jawnym Rada przyjęła  jednogłośnie  
zaproponowany skład osobowy Komisji ds Publicznych. 
 
Następnie przystąpiono do wyboru Przewodniczącego Komisji do Spraw Publicznych . 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego 
Komisji do Spraw Publicznych. 
Zgłoszone kandydatury na Przewodniczącego Komisji do Spraw Publicznych: 
 

1. Pan Artur Mutwil – wyraził zgodę na kandydowanie 
2. Pani Maria Żołnowska – nie wyraziła zgody na kandydowanie 

 
Ponieważ jedna zgłoszona osoba wyraziła zgodę na kandydowanie, głosowanie odbyło się jawne 
przez podniesienie ręki. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych 
za przyjęciem kandydatury głosowało – 15 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 
 

Przewodniczącym Komisji do Spraw Publicznych został wybrany 
Pan Artur Mutwil  
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Komisja do Spraw Publicznych została wybrana w składzie: 

1. Pan Artur Mutwil     – przewodniczący  
2. Pani Wiesława Gajda  
3. Pan Mieczysław Jakubowicz  
4. Pan Zygmunt Sygnowski 
5. Pani Żołnowska Maria              

 
Głosowanie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji ds 
Publicznych oraz wybór jej przewodniczącego 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

4) wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej dokonującego czynności delegowania 
Przewodniczącego Rady Miejskiej 

 
Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy omówił projekt uchwały. Poinformował, że radnemu 
przysługują diety i zwroty kosztów podróży służbowych w związku z wykonywaniem mandatu 
radnego. Ustawa określa, że każdemu radnemu taką delegację podpisuje Przewodniczący Rady, 
natomiast w stosunku do Przewodniczącego Rady jeden z Wiceprzewodniczących wskazanych 
przez Radę. Czyli tutaj wybór będzie pomiędzy Panem Mutwilem i Panią Żołnowską. 
 
Pan Zygmunt Sygnowski – Radny – to jest nowość? 
 
Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady – nie, zawsze jeden z Wiceprzewodniczących 
miał takie uprawnienia. 
 
Zostały zgłoszone dwie kandydatury: 
 

1. Pani Maria Żołnowska 
2. Pan Artur Mutwil 

 
W związku ze zgłoszeniem dwóch kandydatur głosowanie jest jawne, ale na imiennych kartach do 
głosowania, które po głosowaniu Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał, podając wynik 
głosowania każdego radnego. 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
 
W wyniku tak przeprowadzonego głosowania kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 
 

1. Pani Maria Żołnowska   – 6 głosów 
2. Pan Artur Mutwil           – 9 głosów 

 

Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej dokonującym czynności delegowania 
Przewodniczącego Rady Miejskiej został wybrany 

Pan Artur Mutwil 
 

Głosowanie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej dokonującego 
czynności delegowania Przewodniczącego Rady Miejskiej 
W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 



10 
 
W związku z wyczerpaniem projektów uchwał przejdziemy do kolejnego punktu  sprawy różne. 
Pan Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej prosił 
o głos, bardzo proszę. 
 
Pan Piotr Kowalski – Panie Burmistrzu , Panie i Panowie Radni, tak się składa, że życie płata nam 
różne scenariusze, na jedne mamy wpływ, na drugie nie mamy wpływu, Panie Burmistrzu dla Pana 
scenariusz życie ułożyło w ten sposób, że Wyborcy za Pana zadecydowali, a mnie przypadł 
zaszczyt w imieniu zgromadzonej tu grupy dyrektorów i kierowników podziękować Panu za 
współpracę, życzyć wszystkiego dobrego na nowej drodze życia, realizowania się w samorządzie 
powiatowym. Dziękujemy i powodzenia, a wyrazem wiązanka. 
 
Pan Adam Gliniak – Burmistrz Iłowej – Szanowni Państwo, chciałbym również przede 
wszystkim życzyć Państwu powodzenia – widzę, że bardzo dobrze się wszystko układa tutaj na tej 
pierwszej sesji, myślę, że tak  dalej  wszystko będzie się układało i życzę Państwu, żebyście 
realizowali swoje zamierzenia dla dobra wszystkich. Za współpracę bardzo serdecznie dziękuję 
wszystkim dyrektorom i kierownikom jednostek,  wszystkim pracownikom urzędu, bo dzięki ich 
pracy, ich wytrwałości, wiedzy był możliwy rozwój gminy i z tego możemy być  dumni, że przez te 
lata, które tutaj samorząd jest w Iłowej po prostu coś się działo i, że ta gmina się rozwijała 
dynamiczniej niż być może inne gminy, ale to nie dlatego tak mówię, żeby wychwalać siebie tylko 
jest dobrze - jeżeli jest zgoda, to wtedy idzie ten rozwój szybciej i wszyscy mają z tego 
zadowolenie. I tego zadowolenia Państwu życzę oraz dużo, dużo zdrowia. Również Państwu 
Sołtysom bardzo dziękuję za współpracę. 
 
Pan Edward Lesiak – poprosił o informację odnośnie oświadczeń majątkowych. 
 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej – myślę, że dokładne omówienie całego oświadczenia 
zajęłoby bardzo dużo czasu, moja propozycja jest taka, żeby każdy radny indywidualnie zasięgał 
informacji jeśli będzie taka potrzeba.  
 
Pani Małgorzata Kondraciuk – Kierownik Referatu Organizacyjnego UM – krótko przekazała 
radnym informację odnośnie oświadczeń majątkowych. Poinformowała, że ustawowy termin 
złożenia pierwszego oświadczenia majątkowego upływa 30 dnia od dnia złożenia ślubowania oraz, 
że radny jest obowiązany do pierwszego oświadczenia majątkowego dołączyć informację o 
sposobie i terminie zaprzestania prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia 
gminy, w której uzyskał mandat. Osiągnięty dochód należy podać za jedenaście miesięcy. 
Oświadczenia majątkowe radni składają przewodniczącemu rady.  
 
Zakończenie  I  sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 
Wobec  wyczerpania się  porządku  obrad  Pan Mirosław Wdowiak – Przewodniczący Rady 
Miejskiej  zamknął  obrady I sesji  Rady Miejskiej  w Iłowej. 
Na tym protokół zakończono.  
Protokół zawiera 10  stron, ponumerowanych od 1 do 10. 
Sesja trwała nieprzerwanie  od godz. 15

00
 do godz. 17

15
. 

 
Protokołowała: 
 
Maria Sokołowska 


